
Zápis č. 17
ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 2. 7. 2012

Přítomni: viz prezenční listina
Místo jednání: Obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62

Při zahájení bylo přítomno 10 členů zastupitelstva obce.
Jednání bylo zahájeno  v 19:00
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Program jednání:
1) Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů zápisu
2) Kontrola úkolů z minulého zasedání
3) Schválení závěrečného účtu obce
4) Vyhláška Obce Ondřejov č. 1/2012 O provozování loterií a jiných sázkových her  

v Obci Ondřejov
5) Diskuze a různé

Průběh jednání:

1) Ověřovateli zápisu byli navrženi: Jan Šafra  a Martin Keclík. 
Hlasování: 10 pro, schváleno jednomyslně.

 Zastupitelstvo schvaluje navržené ověřovatele zápisu.

19:02 přišel J. Lanzendörfer. Počet členů zastupitelstva je 11.

2)  Kontrola úkolů z     minulého zasedání  . 
M. Macháček informoval :

-  o stavu jednání ohledně asfaltování Choceradské ulice – KSUS nesouhlasí 
s asfaltováním poloviční šíře vozovky a nehodlá se podílet na realizaci asfaltu v celé 
šíři. M. Macháček bude dále jednat, zatím to vypadá, že Energie obnoví po výkopu 
stávající dlažbu.
- realizace omezení provozu K Lavičkám – zadáno J. Šafrovi
- výstup z jednání komise o přebírání komunikací do vlastnictví obce byl rozeslán 
zastupitelům
- termín kontrolního dne stavby vodovodu a kanalizace: 2. 8. 2012 v 8:00 na OÚ
- přidat 1 svítidlo na VO Třemblat – úkol trvá
- nájemní smlouva s firmou Zvánovec za plochy užívané ke stavbě – bude se řešit až se 
stavbou ČOV Ondřejov – úkol trvá
- ořezání lip u Turkovic – úkol trvá 
Zastupitelstvo bere na vědomí.

3) Schválení závěrečného účtu obce za rok 2011:
Hlasování: 11 pro, schváleno jednomyslně.

Zastupitelstvo schvaluje závěrečný účet obce za rok 2011.

4) Vyhláška Obce Ondřejov č. 1/2012 O provozování loterií a jiných sázkových her  v     Obci   
Ondřejov
Zastupitelé byli s návrhem vyhlášky seznámeni předem, žádné připomínky nebyly, hlasovalo se 
o rozeslaném textu.
Hlasování: 10 pro, 1 proti, 0 se zdrželi..



Zastupitelstvo schvaluje vyhlášku Obce Ondřejov č. 1/2012 O provozování loterií a 
jiných sázkových her  v Obci Ondřejov

5) Diskuze a různé:
- Jan Brabec se dotázal na plán zavážení rokle v turkovické Březině. M Macháček odpověděl, 
že se s tím počítá v rámci realizace ČOV Ondřejov, kde se vytěží hodně zeminy.
- Jan Brabec urgoval opravu lampy ve Slunečné ulici  (Turkovice) – M. Macháček odpověděl, 
že je již v řešení dodavatelem.

V 19:36 starosta ukončil jednání.

Zastupitelstvo obce Ondřejov na svém x. Zasedání 

1) Schválilo
- závěrečný účet obce za rok 2011,
- vyhlášku Obce Ondřejov č. 1/2012 O provozování loterií a jiných sázkových her  

v Obci Ondřejov

2) Vzalo na vědomí
- Plnění úkolů z minulého zasedání

RNDr. Martin Macháček
         starosta obce

Zapsal: Josef Brabec

Ověřili:

Martin Keclík

Jan Šafra


